
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 30. januar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 47
Forslag til folketingsbeslutning om ens krav til kvalifikationer hos læger i Danmark, der er

uddannet i henholdsvis EU-/EØS-lande og tredjelande.

Af Peder Hvelplund (EL) og Liselott Blixt (DF) m.fl.

Spørgsmål 1

Kan ministeren redegøre for, hvad man har gjort med de universiteter i EU-lande, som

lavede falske uddannelsesbeviser? Er der f.eks. blevet oprettet en liste over, hvilke uni-

versiteter der er godkendt og hvilke, der ikke er, så man ved, hvilke universiteter man kan

ansætte læger fra?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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